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Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Balog Zoltán, az emberi erőforrások minisztere úrnak ,

„Tanuszoda-fejlesztési program — pályázatok nélkül? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány 2014-ben döntött a Nemzeti Köznevelési Infrastniktúra Fejlesztési Progra m
elindításáról, melynek célja, hogy olyan európai színvonalú tornatermek, tantermek és tanuszodá k
épüljenek, amelyek hosszú távon szolgálják a fiatalok fejl ődését . 2014-ben — a médiának adott
tájékoztatása szerint - 23 település vonatkozásában született pozitív döntés tanuszodák építésérő l .

Tekintettel arra, hogy magam is nagyon fontosnak tartom a program által elérni kívánt célokat ,
továbbá azért, mert számos önkormányzati megkeresés érkezett, e programról kérve felvilágosítást ,
kérem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy a fentiek alapján, a Kormány tagjainak feladat- é s
hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) kormányrendelet 48 . § 10. és 12. pontokban foglalt miniszter i
feladatkörére való tekintettel válaszoljon az alábbi kérdéseimre :

1) Mi indokolja azt, hogy a támogatott településekr ő l nem nyilvános pályázati eljárás keretébe n
született döntés, ezzel számos önkormányzatot zárva ki a programban való részvétel elmélet i
lehetőségébő l is?

2) Mi volt a kiválasztási eljárás menete, milyen szempontok alapján határozták meg a
támogatásban részesült településeket és melyek ezek?

3) Születtek-e a jövőre vonatkozó újabb döntések tanuszoda-építésr ő l?

4) Mire számíthatnak az önkormányzatok a jövőben:
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4.1) mekkora támogatási keretből, hány település részesülhet további tanuszoda -
fejlesztésben 2015-ben, illetve 2016-ban ?

4.2.) mik lesznek idén és jöv őre a kiválasztás konkrét szempontjai ?

4.3.) kíván-e a Kormány nyílt módon meghirdetett, világos szempontrendszer szerin t
lefolytatott, a települések egyenlő részvételi jogát biztosító pályázati eljárást
lefolyatni? Ha nem, miért nem ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2015. február 12 .

Dr. Tóth Bertalan
országgyűlési képviselő (MSZP)
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